
 

 

 
   

 
Spørgsmål om brug af Teams 

 

Kære Rasmus 

Du har den 27. oktober 2023 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen 
om brug af Teams: 

Angående brugen af Teams i København forlyder det nu, at 

Datatilsynet beder om svar på spørgsmål om,  

• hvilke oplysninger der registreres om skolebørn i Teams,  
• hvad formålet og hjemlen er –  
• samt hvilke brugere der kan se hvilke oplysninger (om øvrige 

brugere) samt  
• om Københavns Kommune har foretaget en risikovurdering. 

 

1. Jeg vil gerne spørge forvaltningen hvad man påtænker at svare på 

de spørgsmål man har fået fra Datatilsynet? 

2. Derudover vil jeg gerne vide, om udvalget får en orientering eller på 

anden måde får mulighed for at tage stilling til brugen af Teams i 

Kbh.? 

3. Derudover vil jeg gerne høre hvor hurtigt vi kan begrænse adgangen 

til at skrive til hinanden på teams til fx kun indenfor samme skole? 

Og hvilke konsekvenser det vil have? 
 

Besvarelse 

Børne- og Ungdomsforvaltningen kan bekræfte at have modtaget de 
fire ovenstående spørgsmål af Datatilsynet. Forvaltningen har modtaget 
spørgsmålene med en svarfrist på tre uger og arbejder i øjeblikket på et 
svar.  
 
For så vidt angår dine øvrige spørgsmål, så behandler Børne- og 
Ungdomsudvalget som bekendt et fælles medlemsforslag om elevers 
kommunikation via Teams på BUU-mødet den 15. november 2023.  
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